

تحديث عن محطة تحلية المياه التي تعمل بالتقطير الومضي متعدد المراحل 2021 MSFE extension beyond 2021  
بعد 2021

ACWA Power Barka SAOG ("the Company") would like to update the Investor Community, the Muscat Securities Market and the Capital Market Authority that it is participating in the pre-qualification of the Power 2022 Procurement Process run by the Off-taker to bid for a new contract term from 2022 onward for its Power and MSF Water Desalination Plant ("the Plant"). The existing contracts of the Plant are expiring on 31 December 2021

The Company is not in a position to assume operations of the MSF Water Desalination Plant from 2022 onwards under the Power 2022 Procurement Process as it is not allowed to do so pursuant to the outcome of the Request for Offer ("RFO") bidding process for the two RO Plants. This unfortunate situation has resulted in an impairment assessment under IFRS on MSF Water Desalination Plant. Based on our initial internal assessment, this will have an estimated non-cash impact of OMR 31.5 million which will need to be recognized in the Profit & Loss Account for the year ended 31 December 2018. This impact represents the difference between the book value of the MSF Plant and its projected discounted cash flows until end of 2021. This impact is subject to review by external auditors of the Company.

تود شركة أكوا باور بركاء ش.م.ع. ("الشركة") إفادة المستثمرين وسوق مسقط للأوراق المالية وهيئة سوق رأس المال بأنها تشارك في التأهيل المسبق لعملية شراء الطاقة 2022 التي يديرها متعهد العطاء، للحصول على عقد جديد من 2022 فصاعداً لمحطة الطاقة وتحلية المياه التي تعمل بالتقطير الومضي متعدد المراحل التابعة لها ("المحطة"). تنتهي العقود الحالية للمحطة في 31 ديسمبر 2021.

الشركة ليست في وضع يسمح لها بالقيام بعمليات محطة تحلية المياه التي تعمل بالتقطير الومضي متعدد المراحل التابع لها اعتباراً من عام 2022 فصاعداً بموجب عملية شراء الطاقة 2022 حيث لا يُسمح لها بذلك وفقاً لنتائج عملية تقديم طلب عرض لمحطتين لتحلية المياه. نتج عن هذا الوضع المؤسف تقييم انخفاض في القيمة وفقاً للمعايير الدولية للتقارير المالية عن محطة تحلية المياه. استناداً إلى تقييمنا الأولي الداخلي، سيكون هذا الانخفاض بأثر غير نقدي قدره 31.5 مليون ريال عماني حيث يجب إدراجه في حساب الربح والخسارة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2018. وهذا التأثير يمثل الفرق بين القيمة الدفترية لمحطة التحلية والتدفقات النقدية المخصصة المتوقعة حتى نهاية

The Company will continue to work in coming months under the Power 2022 Procurement Process to secure the future contract for its Power Plant.

عام 2021. هذا التأثير يعتمد على المراجعة من قبل مدققي الحسابات الخارجيين للشركة.

ستواصل الشركة العمل في الأشهر المقبلة بموجب عملية شراء الطاقة 2022 لضمان العقد المستقبلي لمحطة الطاقة التابعة لها.

**Salim Zahir Sibani**  
(Chief Executive Officer)



Dated: 15 January 2019